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Rada Powiatu Wołowskiego 
Radni - Sesja 

Protokół nr LI/22 

LI Sesja Rady Powiatu Wołowskiego w dniu 23 czerwca 2022 r.  

Obrady rozpoczęto 23 czerwca 2022 r. w godz. 14:30 zakończono o godz. 18:13 w Starostwie 

Powiatowym w Wołowie, pl. Piastowski 2. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 radnych. 

Obecni: 

1. Janusz Kawalec – Przewodniczący Rady   

2. Stanisław Borkowski  

3. Janusz Dziarski  

4. Artur Fojt 

5.  Michał Gołąb  

6. Bartosz Granat 

7.  Jarosław Iskra  

8. Stanisław Jastrzębski  

9. Kamil Jeżyna  

10. Wacław Kwiek  

11. Maciej Nejman  

12. Zbigniew Posacki  

13. Zbigniew Skorupa  

14. Józef Szumilas  

15. Urszula Wojtyło 

16. Anna Wróbel  

Ponadto uczestniczyli: 

p. Artur Michałuszek - Skarbnik Powiatu.  

p. Andrzej Nejman - Sekretarz Powiatu. 

p. Robert Stępień  - Dyrektor PUP w Wołowie.  

p. Katarzyna Fęglerska – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wołowie.  

p. Margareta Jarczewska – Kierownik Wydziału Urbanistyki, Architektury i Budownictwa w 

Starostwie Powiatowym w Wołowie.  

mec. Marcin Cichy - obsługa prawna Starostwa. 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Wołowskiego otworzył LI Sesję Rady Powiatu Wołowskiego. 
 

Przywitał wszystkich obecnych w tym stypendystów.  
 

Nastąpiło uroczyste wręczenie stypendiów uczniom szkół średnich Powiatu Wołowskiego.  

Przewodniczący Rady, stwierdził iż w Sesji uczestniczy 16 radnych, tym samym kworum jest 

spełnione.  
 

p. Starosta J. Dziarski wniósł o rozszerzenie porządku posiedzenia o punkty: 

- Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr XLIV/228/21 z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Powiatu 
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Wołowskiego na 2022 rok; 

- Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVII/240/22 Rady Powiatu Wołowskiego z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie określenia 

zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 r. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Rozszerzenia porządku posiedzenia o punkt: Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały 

Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Wołowskiego nr XLIV/228/21 z dnia 29 

grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2022 rok", który będzie stanowił 

pkt 8 p.p. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących” Rada dokonała rozszerzenia porządku posiedzenia. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Rozszerzenie porządku posiedzenia o punkt: "Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały 

Rady w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/240/22 Rady Powiatu Wołowskiego z dnia 29 

marca 2022 r. w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone zostaną środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r.", który będzie 

stanowił 9 pkt p. p. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących” Rada dokonała rozszerzenia porządku posiedzenia. 

 

Porządek obrad  przedstawia się następująco:  
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1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr XLIX/22 oraz nr L/22. 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 

5. Przedstawienie raportu o stanie Powiatu Wołowskiego za 2021: 

a) Debata nad raportem o stanie Powiatu Wołowskiego. 

b) Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie udzielenia wotum zaufania 

dla Zarządu Powiatu Wołowskiego. 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatu Wołowskiego za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2021 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu Wołowskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 

2021 rok. 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr XLIV/228/21 z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2022 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVII/240/22 Rady Powiatu Wołowskiego z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie określenia 

zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 r. 

10. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

11. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

14. Wolne głosy, komunikaty. 

15. Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących” Rada przyjęła porządek posiedzenia. 

 

3. Przyjęcie protokołu nr XLIX/22 oraz nr L/22. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr XLIX/22. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych”  

i braku głosów „wstrzymujących” Rada przyjęła protokół nr XLIX/22. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr L/22. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych”  

i braku głosów „wstrzymujących” Rada przyjęła protokół nr L/22. 

 

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie. 
 

Przewodniczący Rady wskazał, iż o zabranie głosu podczas dzisiejszej sesji wystąpił Radny 

Rady Miejskiej w Wołowie p. Marian Szpak. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu. 
 

p. Marian Szpak zwrócił o zorganizowanie transportu z miejscowości Lubiąż do Liceum 

Ogólnokształcącego im. J. M. Ossolińskiego w Brzegu Dolnym dla 17 uczniów. Wspomniał o 

problemie z transportem mieszkańców do szpitala w Brzegu Dolnym. Zaapelował do Zarządu 

Powiatu Wołowskiego oraz Rady Powiatu Wołowskiego o zorganizowanie komunikacji 

powiatowej. 

 

5. Przedstawienie raportu o stanie Powiatu Wołowskiego za 2021 r. 

 

p. Andrzej Nejman, Sekretarz Powiatu przedstawił raport o stanie Powiatu Wołowskiego za 

2021 r.  

 

Przewodniczący Rady otworzył debatę nad raportem.  
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Radny p. Kamil Jeżyna zapytał, czy informacje dot. spraw prowadzonych w Wydziale 

Urbanistyki, Architektury i Budownictwa Starostwa Powiatowego w Wołowie są aktualne i 

czy dotyczą roku 2021 r.  
 

p. Bartosz Granat przedstawił swoje stanowisko w sprawie głosowania nad wotum zaufania 

dla zarządu powiatu. Podziękował kierownikom jednostek za wzorowo wykonywaną pracę. 

Przypomniał blamaż w 2021 r. w sprawie Polskiego Ładu, gdzie powiat wołowski jako 

jedyny powiat nie otrzymał środków finansowych. Odniósł się do treści raportu.  

 

p. Margareta Jarczewska oznajmiła, iż w raporcie jest omyłka pisarska. Dane są właściwe, 

obowiązujące w 2021 r.  

 

Radny p. Kamil Jeżyna nie zgodził się z powyższą wypowiedzią. Wyraził wątpliwość dot. 

danych zawartych w raporcie. Zaapelował, by następny raport pod względem treści był 

lepszy. Wskazał, że kluczowym wydatkiem powiatu wołowskiego są wynagrodzenia 

osobowe, a nie dot. inwestycji drogowych. Nawiązał do obowiązującego zarządzenia starosty 

dot. zespołu do spraw przekazania dróg w tym braku harmonogramu prac zespołu. Zapytał p. 

Starostę, czy to jest niedopełnienie obowiązków. 

Odnosząc się do treści raportu wskazał, iż w raporcie nie ma informacji o zagrożeniach dla 

pow. wołowskiego.  

Stwierdził, iż brak komunikacji autobusowej dla uczniów z Lubiąża powoduje wykluczenie 

społeczne w powiecie wołowskim.  

Nadmienił o zadaniu pod nazwą Śladami św. Jadwigi Śląskiej. 

 

p. Starosta J. Dziarski odniósł się do wypowiedzi radnych.  

 

Wicestarosta, p. J. Iskra wskazał, iż był plan uwzględnienia w transporcie LO im. 

Ossolińskiego w Brzegu Dolnym. Powiat nie posiada środków fin. na ten cel. Gmina Brzeg 

Dolny partycypowała w kosztach w okresie pilotażu. Odczytał fragment pisma Burmistrza 

Wołowa J. Janasa w sprawie partycypacji w kosztach zadania.  

 

Radny p. Bartosz Granat wspomniał o dużym zainteresowaniu mieszkańców utworzeniem 

biura paszportowego.  

 

Radny p. Kamil Jeżyna – poparł potrzebę utworzenia biura paszportowego w powiecie 

wołowskim. Zapytał, kiedy powstanie harmonogram prac zespołu ds. przekazania dróg. 

Zakwestionował realizację zadania Śladami św. Jadwigi Śląskiej. Zaapelował o 

zaangażowanie mieszkańców w debatę nad raportem o stanie powiatu. 

 

Sekretarz Powiatu, p. Andrzej Nejman odnosząc się do wypowiedzi radnego przedstawił 

przebieg realizacji zadania Śladami św. Jadwigi Śląskiej. 

 

p. Wicestarosta J. Iskra przedstawił radnym statystyki dot. przejazdów w ramach 

pilotażowego przedsięwzięcia utworzenia komunikacji autobusowej w powiecie.  

 

Radny p. Maciej Nejman odniósł się do zadania Śladami św. Jadwigi Śląskiej. Nadmienił o 

potrzebie zorganizowania komunikacji autobusowej dla mieszkańców w celu dojazdu do 

oddziałów szpitalnych oraz szkół w powiecie. Przedstawił stanowisko w sprawie głosowania 

na udzieleniem wotum zaufania Zarządowi.  

 

Starosta p. J. Dziarski odniósł się do wypowiedzi radnych. 
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Radna p. Urszula Wojtyło zapytała o promocję szkół. Odniosła się do informacji n/t spraw 

sądowych dot. konkursów na dyrektorów szkół, której nie ma w sprawozdaniu. Wspomniała o 

nadwyżce operacyjnej.  

 

p. Katarzyna Fęglerska odniosła się do wypowiedzi radnej U. Wojtyło. 

 

Radna p. Anna Wróbel odniosła się do wypowiedzi radnej U. Wojtyło, wskazując iż w 

kwestii promocji szkół zarząd opiera się na opinii dyrektorów. Dodała, iż wyniki naboru będą 

znane pod koniec sierpnia. 

 

Radna p. Urszula Wojtyło odnosząc się do słów p. kierownik K. Fęglerskiej wskazała, iż 

informacje są sprzeczne i nieczytelne.  

 

p. Katarzyna Fęglerska odniosła się do wypowiedzi radnej U. Wojtyło.  

 

Radny p. Zbigniew Posacki odniósł się do potrzeby utworzenia komunikacji autobusowej w 

powiecie w celu likwidacji wykluczenia społecznego. Zaapelował o konkretne działania w 

sprawie.  

 

Radny p. Stanisław Jastrzębski zwrócił uwagę, iż obrady obecnie znajdują się punkcie piątym 

- debata nad raportem - dyskusja na inne tematy nie powinna być w tym miejscu.  

W kwestii punktu paszportowego, wnioskuje by p. Starosta zwrócił się do wojewody o 

utworzenie filii w Wołowie. Drogi w raporcie to priorytet, dodał, iż w raporcie mało 

wskazanych zadań. Oznajmił, iż to Rada kreuje politykę Powiatu, Rada uchwala budżet, 

środki fin. przeznaczone na drogi. Zwrócił się do radnego Z. Posackiego, by burmistrz 

Wołowa zorganizował dowóz uczniów do szkół ze swojej gminy.  

  

Radny p. Józef Szumilas przypomniał Radnym, iż składając wniosek do budżetu należy 

wskazać źródło finasowania. W kwestii utworzenia transportu, zwrócił się o wskazanie źródła 

finansowania przedsięwzięcia. Dodał, że subwencja oświatowa nie pokrywa realnego 

zapotrzebowania. 
 

Radna p. Anna Wróbel nadmieniła o problemie transportu, który dotyczy całego powiatu, nie 

tylko połączenia autobusowego Lubiąż – Brzeg Dolny. Problemem jest brak pieniędzy oraz 

brak współpracy.  
 

Radna p. Urszula Wojtyło odnosząc się do słów radnego p. Józefa Szumilasa nadmieniła o 

braku współpracy. Zapytała, ile wniosków przyjęto do realizacji. 
 

Radny p. Kamil Jeżyna zgodził się ze słowami radnej A. Wróbel w sprawie wykluczenia 

komunikacyjnego, iż dotyczy ono całego powiatu. To zarząd zobowiązany jest do 

przedłożenia projektu radzie powiatu, rada każdego samorządu jest zobowiązana do przyjęcia 

tego budżetu. Natomiast zarówno za przygotowanie tego projektu jak i za jego realizację, 

odpowiada organ wykonawczy.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zabranie głosu. 
 

p. Skarbnik odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącego Komisji Finansów. Odesłał 

Przewodniczącego do danych finansowych znajdujących się na stronie Ministerstwa 

Finansów. Przedstawił sytuację finansową Powiatu Wołowskiego.  

Radny p. Kamil Jeżyna odnosząc się do słów Pana Skarbnika wskazał, iż zakwestionował 

użyte w raporcie o stanie powiatu sformułowanie, iż kluczowym elementem wydatków 
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powiatu stanowią wydatki w zakresie dróg. Natomiast zdaje sobie sprawę, że w samorządzie 

powiatowym wydatki na wynagrodzenia stanowią większość wydatków.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są głosy w dyskusji. Podziękował radnym za głosy, za 

ciekawą debatę na temat powiatu. Wyraził ubolewanie, że zabrakło głosu spoza rady.  

b) Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie udzielenia wotum zaufania 

dla Zarządu Powiatu Wołowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do przewodniczących komisji o przedstawienie opinii do 

projektu uchwały.  

  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Stanisław Borkowski wskazał, iż opinia 

do projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisja Budżetu Infrastruktury i Środowiska, Kamil Jeżyna wskazał, iż 

opinia do projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej, Stanisław Jastrzębski wskazał, iż 

opinia do projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, Anna Wróbel wskazała, iż opinia do 

projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisja Rewizyjnej, Bartosz Granat wskazał, iż opinia do projektu uchwały 

jest negatywna.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 

Zarządu Powiatu Wołowskiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , 

Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Anna Wróbel  

PRZECIW (6) 

Michał Gołąb , Bartosz Granat , Kamil Jeżyna , Maciej Nejman, Zbigniew Posacki , Urszula 

Wojtyło 

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 10 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciwnych”  i braku 

głosów „wstrzymujących” Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia wotum zaufania dla 

Zarządu Powiatu Wołowskiego. 

 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie.  

 

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
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sprawozdania finansowego Powiatu Wołowskiego za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2021 rok. 

 

P. Skarbnik przedstawił sprawozdanie finansowe Powiatu Wołowskiego za 2021 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad sprawozdaniami oraz realizacją budżetu. 

Zwrócił się do radnych o głos w dyskusji. Nadmienił, iż Regionalna Izba Obrachunkowa we 

Wrocławiu pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe, opinia pozytywna bez 

zastrzeżeń. Podobnie też jak i wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium  

z wykonania budżetu, także opinia jest pozytywna bez zastrzeżeń. Zwrócił się do 

Przewodniczących Komisji o przestawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. Stanisław Borkowski wskazał, iż 

opinia do projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska, p. Kamil Jeżyna 

wskazał, iż opinia do projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, p. Stanisław Jastrzębski wskazał, iż 

opinia do projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, p. Anna Wróbel wskazała, iż opinia do 

projektu uchwały jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. Bartosz Granat wskazał, iż opinia do projektu 

uchwały jest pozytywna.  

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatu Wołowskiego za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , 

Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Anna Wróbel  

PRZECIW (3) 

Bartosz Granat , Maciej Nejman, Urszula Wojtyło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Michał Gołąb , Kamil Jeżyna, Zbigniew Posacki  

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 10 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciwnych” i 3 

głosach „wstrzymujących” Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatu Wołowskiego za 2021 rok wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2021 rok.  

 

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie udzielenia Zarządowi 
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Powiatu Wołowskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 

2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej była  

pozytywna. Natomiast rzetelność i celowość oceniają radni. 

  

p. Bartosz Granat, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - zgodnie z treścią art. 16 ust. 3 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym i art. 278 ust.2 i 3 ustawy z 

dnia 27 sierpnia 2009 o finansach publicznych, Komisja Rewizyjna rozpatrzyła sprawozdanie 

finansowe za rok 2021, sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2021 wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informacje o stanie mienia 

powiatu wołowskiego i dokonała oceny sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok. W 

oparciu o wspomnianą analizę Komisja Rewizyjna Rady Powiatu Wołowskiego przy 2 

głosach „za”, 4 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała wykonanie zadań 

powiatu w zakresie wykonania budżetu za rok 2021 i wnosi o udzielenie Zarządowi powiatu 

absolutorium w tym zakresie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Wołowskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Jarosław Iskra , Stanisław Jastrzębski , 

Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Anna Wróbel  

PRZECIW (4) 

Michał Gołąb , Bartosz Granat , Maciej Nejman, Urszula Wojtyło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Kamil Jeżyna , Zbigniew Posacki  

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 10 głosami „za”, przy 4 głosach „przeciwnych” i 2 

głosach „wstrzymujących” Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

Wołowskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2021 rok. 

 

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr XLIV/228/21 z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2022 rok. 

p. Skarbnik przedstawił projekt uchwały dotyczący zmian budżetu na rok 2022 wraz  

z uzasadnieniem.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 

Wołowskiego nr XLIV/228/21 z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2022 rok.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  

NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących” Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu Wołowskiego nr XLIV/228/21 z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie budżetu Powiatu 

Wołowskiego na 2022 rok.  

 

Przystąpiono do kolejnego punktu. 

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVII/240/22 Rady Powiatu Wołowskiego z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie określenia 

zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 r. 

p. Robert Stępień, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Wołowie przedstawił projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady zwrócił się o przedstawienie przez Przewodniczących Komisji opinii do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawił pozytywną opinię do 

projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały Rady w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVII/240/22 Rady Powiatu Wołowskiego z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie określenia 

zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Stanisław Borkowski , Janusz Dziarski , Artur Fojt , Michał Gołąb , Bartosz Granat , Jarosław 

Iskra , Stanisław Jastrzębski , Kamil Jeżyna , Janusz Kawalec, Wacław Kwiek , Maciej 

Nejman, Zbigniew Posacki , Zbigniew Skorupa , Józef Szumilas , Urszula Wojtyło, Anna 

Wróbel  
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NIEOBECNI (1) 

Kazimierz Pakulski 

Przewodniczący Rady stwierdził, że 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i 

braku głosów „wstrzymujących” Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr 

XLVII/240/22 Rady Powiatu Wołowskiego z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie określenia 

zadań, na które przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 r. 

10. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między 

sesjami. 

p. Starosta J. Dziarski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu. 

Radny p. Michał Gołąb odniósł się do pisma pracowników w sprawie podwyżek 

wynagrodzeń. Zapytał, czy Pan Starosta podjął decyzję w sprawie?  

p. Starosta J. Dziarski wskazał, iż w roku bieżącym były dokonane podwyżki wynagrodzeń 

pracowników w starostwie. Dodał, iż z okazji Dnia Pracownika Samorządowego nie było 

nagród finansowych dla pracowników. Spotkało się to z pisemnym wystąpieniem 

pracowników, gdyż dotychczas nagrody były wypłacane. Odniósł się do aktualnej sytuacji 

finansowej powiatu.  

Radny Michał Gołąb ad vocem zapytał o wysokość podwyżek i czy dotyczyła wszystkich 

pracowników. Zapytał, czy Pan Starosta odpowiedział na pismo pracownikom? 

p. Starosta J. Dziarski wskazał, iż pracownicy nie otrzymali odpowiedzi. Rozważane są 

możliwości ewentualnych kolejnych podwyżek dla pracowników.  

Radny p. Bartosz Granat zwrócił się z zapytaniem o koszenie poboczy na odcinku 

Warzęgowo - Pełczyn. Przed miejscowością Gródek chodniki przy drogach powiatowych są 

zarośnięte. Zapytał, czy można byłoby je uporządkować. Dodał, iż dotyczy to również ul. 

Garwolskiej oraz ul. M. Skłodowskiej – Curie. 

Wicestarosta Jarosław Iskra dodał, iż koszenie poboczy jest w toku, sprawdzi i odpowie 

radnemu. Nadmienił o otrzymanej wstępnej promesie dot. Polskiego Ładu.  

p. Katarzyna Fęglerska przedstawiła wyniki naboru do szkół.  

Radna p. Anna Wróbel dodała, że dane dot. naboru będą dostępne w połowie lipca, niewielkie 

ruchy mogą potrwać do końca sierpnia.  

Radny p. Kamil Jeżyna zapytał dlaczego posiedzenia zarządu odbywają się w trybie zdalnym. 

Odniósł się do treści protokołu z posiedzenia zarządu z dnia 7 czerwca br., gdzie w sprawach 

różnych P. Starosta zlecił opracowanie koncepcji ograniczenia kosztów zużycia energii 

elektrycznej w placówkach podległych starostwu. Zwrócił się o udzielenie szerszej informacji 

w tym zakresie. 

Starosta p. Janusz Dziarski wskazał, iż zdalne posiedzenia zarządu to bardziej praktyczna 

forma spotkań członków zarządu. Odnosząc się do drugiego pytania wskazał, iż analiza 

rachunków za energię elektryczną z lat ubiegłych pozwoli zmniejszyć zapotrzebowanie na 

energię elektryczną, a tym samym ograniczyć koszty energii.  
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Radna p. Urszula Wojtyło zapytała, czy wszystkie wydziały Starostwa Powiatowego w  

Wołowie mają kierowników. Czy pracownicy w oświacie, tj. administracji i obsługi otrzymali 

podwyżki? Zapytała o sprawę wniosku CKZiU w Wołowie dot. poprawy efektywności 

energetycznej, gdyż na poprzedniej sesji była mowa o podpisaniu umowy, a w sprawozdaniu 

nadal widnieje „w trakcie realizacji”. Radna zwróciła się o wyjaśnienie. 

p. Starosta J. Dziarski odparł, iż projekt jest w trakcie realizacji. Umowa o środki finansowe 

została podpisana. W tej chwili jest jeszcze sporządzana specyfikacja warunków zamówienia 

przez firmę, która również przygotowywała ten projekt.  

Radna p. Urszula Wojtyło zapytała, czy termin realizacji projektu to jest rok 2023. Czy w 

związku z takimi opóźnieniami ten projekt nie jest zagrożony?  

p. Starosta J. Dziarski odparł, że dołoży wszelkich starań, by projekt został zrealizowany. 

Kierowanie wydziałem gospodarki nieruchomościami zostało powierzone Sekretarzowi 

Powiatu P. Andrzejowi Nejmanowi. Na kierownika Wydziału Inwestycji, Zamówień 

Publicznych i Dróg został ogłoszony konkurs, lecz nie było kandydatów. Ogłoszono konkurs 

na pracownika do tego wydziału. W planie jest awans wewnętrzny w ramach tego wydziału.  

Radna p. Urszula Wojtyło wyraziła obawę, że powiat wołowski stanie się powiatem 

niewykorzystanych szans. 

Radny p. Zbigniew Posacki wyraził zaniepokojenie statusem projektu termomodernizacji 

CKZiU w Wołowie. Zapytał o harmonogram działań, kiedy będzie przygotowana 

specyfikacja. Kiedy zostanie ogłoszony przetarg? Zwrócił się, by wystąpić o przedłużenie 

terminu realizacji tego projektu. W kwestii oszczędności w perspektywie lat, to ten projekt 

jest priorytetowy.  

Wobec braku głosów przystąpiono do kolejnego punktu.  

11. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wobec braku pytań przystąpiono do kolejnego punktu. 

 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż wpłynęła interpelacja radnego p. Kamila Jeżyny, 

dotycząca wynagrodzenia wicestarosty. Odpowiedź została Panu Radnemu udzielona.  

Wobec braku głosów przystąpiono do kolejnego punktu. 

 

13. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny p. Kamil Jeżyna zwrócił uwagę, że w trakcie głosowania nie powinny być 

podświetlane wyniki głosowań radnych.  

Przewodniczący Rady Powiatu nadmienił, iż sprawa zostanie zgłoszona firmie w celu 

korekty.   

14. Wolne głosy, komunikaty. 
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Przewodniczący Rady odniósł się do kwestii organizacji posiedzeń w okresie wakacyjnym w 

tym możliwości zwołania zdalnej sesji. Złożył radnym życzenia z okazji z Dnia Ojca. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do kolejnego punktu.  

 

15. Zakończenie obrad. 

 

W związku z  wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 

LI Sesję Rady Powiatu Wołowskiego.  

Przewodniczący 

Rada Powiatu Wołowskiego 

 

Przygotował(a): Marta Drabik 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


